



Date: 22<sup>nd</sup> October 2023

التاريخ: 22 أكتوبر 2023

## Circular No. (5) of 2023

## تعميم رقم (5) لسنة 2023

### Renewal of Engineering Offices' & Engineers' Licenses for 2024

### تجديد تراخيص المكاتب الهندسية والمهندسين العاملين فيها لعام 2024

The Council for Regulating the Practice of Engineering Professions would like to announce the schedule of receiving requests for renewing Engineering Office licenses for 2024 as follows:

يود مجلس تنظيم مهزولة المهن الهندسية الإعلان عن مواعيد استلام طلبات تجديد تراخيص المكاتب الهندسية لعام 2024 بحسب التالي:

فترة تقديم طلب التجديد	تاريخ انتهاء الترخيص	نوع المكتب	فئة المكتب
من 1 نوفمبر 2023 إلى 31 ديسمبر 2023	31 ديسمبر 2023	المكاتب البحرينية، والخليجية، والأجنبية	الفئات د، هـ، و
من 15 نوفمبر 2023 إلى 31 يناير 2024	31 يناير 2024	المكاتب البحرينية، والخليجية	فئة ج
من 20 ديسمبر 2023 إلى 29 فبراير 2024	29 فبراير 2024	المكاتب البحرينية، والخليجية	فئة أ
من 15 يناير 2024 إلى 31 مارس 2024	31 مارس 2024	المكاتب البحرينية، والخليجية	فئة ب
من 15 فبراير 2024 إلى 29 أبريل 2024	30 أبريل 2024	المكاتب الأجنبية، والمشاريع المشتركة	فئة أ

Office Category	Office Type	License Expiry Date	Renewal Request Submittal Period
Categories E, D, and F	Bahraini, GCC, and Foreign Branch Offices	31 <sup>st</sup> December 2023	From 1 <sup>st</sup> November 2023 to 31 <sup>st</sup> December 2023
Category C	Bahraini, and GCC Offices	31 <sup>st</sup> January 2024	From 15 <sup>th</sup> November 2023 to 31 <sup>st</sup> January 2024
Category A	Bahraini, and GCC Offices	29 <sup>th</sup> February 2024	From 20 <sup>th</sup> December 2023 to 29 <sup>th</sup> February 2024
Category B	Bahraini, and GCC Offices	31 <sup>st</sup> March 2024	From 15 <sup>th</sup> January 2024 to 31 <sup>st</sup> March 2024
Category A	Foreign Branch, and Joint Venture Offices	30 <sup>th</sup> April 2024	From 15 <sup>th</sup> February 2024 to 29 <sup>th</sup> April 2024



To submit requests for renewing engineering office licenses, please fill out the form attached to this circular (also available on the CRPEP's website), and book an appointment through "Skiplino" App.

لتسليم طلبات تجديد تراخيص المكاتب الهندسية، يُرجى ملء الاستمارة المخصصة لذلك والمرفقة بهذا التعميم (متوفرة أيضاً في الموقع الإلكتروني الخاص بمجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية)، وحجز موعد عن طريق تطبيق "سكيبلاينو" (Skiplino).

الدكتور عبد الله يوسف طالب  
رئيس المجلس

**Dr. Abdulla Yusuf Taleb**  
**Chair**

Copies to:  
- All Engineering Offices.  
- CRPEP's website.

نسخة إلى:  
- جميع المكاتب الهندسية.  
- الموقع الإلكتروني للمجلس.

استمارة تجديد لترخيص مكتب هندسي  
Renewal Form of Engineering Office's License

مجلس تنظيم مهنة المصن الهندسية  
The Council for Regulating the  
Practice of Engineering Professions



Engineering Office Details

بيانات المكتب الهندسي

Engineering Office Name				اسم المكتب الهندسي
License No.				رقم الرخصة
CR No.	رقم السجل التجاري	License Category		فئة الترخيص
Phone No.	رقم الهاتف	Engineering Office Email		البريد الإلكتروني للمكتب

Please submit the application after taking an appointment through "Skiplino" App:

الرجاء تسليم الطلب بعد حجز الموعد من خلال تطبيق "سكيبلاينو":

Required Documents (Copies)	(✓)	الوثائق المطلوبة (نسخ)
1) Letter requesting to renew the Engineering Office's license along with the disciplines to be renewed. (as attached)		1) خطاب يطلب التجديد لترخيص المكتب الهندسي مبيئاً فيه التخصصات الهندسية المطلوب تجديدها. (حسب المرفق)
2) Engineers list in the Engineering Office (Name, CPR No. and License No.). (as attached)		2) قائمة المهندسين المطلوب تجديد تراخيصهم (الاسم، والرقم الشخصي، ورقم رخصة المهندس). (حسب المرفق)
3) Insuree list as registered in the Social Insurance Organization (SIO) (Name, CPR Number, and job title). This can be obtained from SIO's website.		3) قائمة بالمؤمن عليهم في الهيئة العامة للتأمين الاجتماعي (SIO) (الاسم، الرقم الشخصي، والمسمى الوظيفي) والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الإلكتروني الخاص بالهيئة.
4) Copy of a valid Professional Indemnity Insurance (PII) in accordance with Annex (3) of the Executive Regulation.		4) نسخة من بوليصة تأمين التعويض المهني سارية المفعول لعام حسب الملحق (3) من اللائحة التنفيذية.
5) In case the Council requested the submission of PMP or MRICS certifications, verification report(s) or any other requirement. Please submit them with this renewal submission.		5) في حال طلب المجلس تقديم شهادات (PMP أو MRICS) أو تقرير التحقق، أو أي مطلب آخر، الرجاء تسليمها مع طلب التجديد.

Notes:

- The Office must fulfill the number of Engineers for the main engineering discipline and additional disciplines according to Annex (2) of the Executive Regulation issued by Ministerial Order No. (27) for 2023.
- The Engineering Offices that have a Civil Engineering discipline must have a licensed Engineer in the field of Structural Design, whose category must not be less than the category of the Engineering Office, according to Annex (2) of the Executive Regulation issued by Ministerial Order No. (27) for 2023.
- The application will not be accepted unless all of the renewal requirements are satisfied.
- In case there is a delay in the submission of a renewal application without an excuse to be considered by the Council, an additional fee of BD10 shall be imposed for each day of delay with a maximum of 30 days, and after the lapse of such period the license shall be cancelled from the Register and the licensee shall be notified pursuant to the procedures set forth in the Executive Regulation. In such case, the re-registration may not be possible except with a new application.
- Documents must be submitted in Arabic or English only.

ملاحظات:

- يتوجب على المكتب استيفاء عدد المهندسين للشعبة الهندسية الأساسية، والشعب الإضافية حسب الملحق (2) من اللائحة التنفيذية الصادرة بموجب القرار رقم (27) لسنة 2023.
- المكاتب الهندسية التي تمتلك شعبة الهندسة المدنية، يتوجب أن تمتلك مهندساً مرخصاً له في مجال التصميم الإنشائي على ألا تقل فئته عن فئة المكتب الهندسي حسب الملحق (2) من اللائحة التنفيذية الصادرة بموجب القرار رقم (27) لسنة 2023.
- لن يتم قبول الطلب في حال عدم استيفاء جميع متطلبات التجديد.
- في حالة التأخير في تقديم طلب التجديد دون عذر يقدره المجلس يحصل رسم إضافي قدره عشرة دنانير عن كل يوم تأخير بعد أقصى ثلاثين يوماً أخرى، وبعد مضي هذه المدة يتم إلغاء القيد بعد إعدار المرخص له وفقاً للإجراءات التي تحددها اللائحة التنفيذية، وفي هذه الحالة لا يجوز إعادة القيد إلا بطلب جديد.
- يجب توفير الوثائق باللغة العربية أو الإنجليزية فقط.

Submission Confirmation:	By my signature below, I acknowledge that all attached documents and information are correct and identical to their originals.	بتوقيبي أدناه، أقر بأن جميع الوثائق والمعلومات المرفقة صحيحة ومطابقة لأصلها.	إقرار تقديم الطلب:
Name of the Office Owner: For Foreign Offices, name of the authorized signatory:			اسم مالك المكتب: وفي حالة المكاتب الأجنبية اسم المفوض بالتوقيع:
ID No.:			رقم الهوية:
Mobile No.:			رقم الهاتف النقال:
Email:			البريد الإلكتروني:
Date:	(DD/MM/YYYY)		التاريخ:
Signature of the Office Owner: For Foreign Offices, signature of the authorized signatory:			توقيع مالك المكتب: وفي حالة المكاتب الأجنبية توقيع المفوض بالتوقيع:

For Official Use (CRPEP)

للاستخدام الرسمي (المجلس)

تم الاستلام من قبل (الموظف) Received by (Employee)	تاريخ تقديم طلب التجديد Date of Renewal submission	رقم كشف الرسوم النهائي وتاريخه Final Statement of Fees No. & Date	رقم إيصال دفع الرسوم وتاريخه Receipt No. of fee payment & Date
	(DD/MM/YYYY)	(DD/MM/YYYY)	(DD/MM/YYYY)

**Subject: Request to Renew the License of  
(Name of the Engineering Office) for 2024**

**Chair of the Council for Regulating the  
Practice of Engineering Professions. (CRPEP)**

**Dear Sir,**

(Name of the Engineering Office) would like to request the renewal of the of Engineering Office's license with the following disciplines:

1. (Discipline 1)
2. (Discipline 2)
3. (Discipline 3)
4. (Discipline 4)

Attached to this letter is the Renewal Form of Engineering Office's license along with all the documents mentioned in the said form.

---

(Authorised signatory)

Illustrative

**List of the Engineers in**  
**(Name of the Engineering Office)**



SN	Name	CPR No.	License No.	Discipline
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				

*Please use additional pages if required.*